
Protokół nr IX/2024

z obrad VI sesji Rady Miejskiej w Pasłęku kadencji 2024-2029 w dniu 29 sierpnia 2024 
Obrady rozpoczęto 29 sierpnia 2024 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 15:09 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków.

Ad pkt 1. 

Otwarcie obrad sesji.

Obrady sesji Rady Miejskiej w Pasłęku w Sali Pasłęckiego Ośrodka Kultury otworzył Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Pasłęku Pan Bogdan Pobiarżyn witając wszystkich zebranych. 

Ad pkt 2. 

Przyznanie stypendiów Burmistrza Pasłęka uzdolnionym uczniom pobierającym naukę w szkołach 
podstawowych na terenie Miasta i Gminy Pasłęk.

33 uzdolnionych uczniów klas VII i VIII szkół podstawowych znajdujących się na terenie Miasta i Gminy 
Pasłęk otrzymało stypendia Burmistrza Pasłęka za wysokie wyniki w nauce, szczególne osiągnięcia 
na koniec roku szkolnego 2023/2024 oraz specjalne nagrody Stowarzyszenia „Przyszłość Pasłęka”. 

Burmistrz Pasłęka Pani Elżbieta Wasiuk i Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku Pan Bogdan Pobiarżyn 
pogratulowali  stypendystom  osiągnięcia  wysokich  wyników  w nauce,  podziękowali  ich  rodzicom, 
nauczycielom, dyrektorom szkół i radnym Rady Miejskiej w Pasłęku za udział w uroczystości i zapewnili, 
że w  przyszłym  roku  budżet  i wysokość  samych  stypendiów  będzie  jeszcze  wyższa.

Ad pkt 3. 

Stwierdzenie prawomocności obrad.

Po przyznaniu stypendiów Burmistrza Pasłęka uzdolnionym uczniom, po krótkiej przerwie obrady zostały 
wznowione w Sali im. Stanisława Paździora w Urzędzie Miejskim w Pasłęku.

Na wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej, wszyscy obecni minutą ciszy uczcili pamięć Radnego Rady 
Miejskiej w Pasłęku śp. Jana Tylińskiego.

Obrady były prawomocne, bowiem na sesji obecnych było 13 radnych. Lista obecności radnych stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Radna Agnieszka Furtak wyszła z obrad sesji po punkcie 21 
porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Pasłęku.

W obradach uczestniczyli także sołtysi sołectw gminy Pasłęk oraz zaproszeni goście. Listy obecności 
sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 2 i nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 4. 

Wybór sekretarza obrad.

Do pełnienia funkcji sekretarza obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował radnego Andrzeja 



Juniewicza, który wyraził zgodę. Innych kandydatur radni nie zgłosili.

Głosowano w sprawie:
Wybór sekretarza obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Kamil 
Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, 
Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (2)
Damian Olbryś, Jan Tyliński

Ad pkt 5. 

Przyjęcie porządku obrad.

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad zaproponowanego w materiałach sesyjnych.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Kamil 
Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, 
Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (2)
Damian Olbryś, Jan Tyliński

Porządek sesji stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 6. 

Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji z dnia 01.08.2024 r

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 01.08.2024 r.

Wyniki głosowania



ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Kamil 
Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, 
Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (2)
Damian Olbryś, Jan Tyliński

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji z dnia 27.06.2024 r.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 27.06.2024 r.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Kamil 
Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, 
Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (2)
Damian Olbryś, Jan Tyliński

Ad pkt 7. 

Wręczenie nagród laureatom konkursów: „Najładniejsza posesja 2024 roku” oraz „Aktywna, piękna i 
czysta wieś”.

W  konkursie  na  „Najładniejszą  posesję  2024  roku”  swój  udział  zgłosiło  siedmiu  właścicieli  posesji 
indywidualnych. W tym roku do konkursu nie zgłosiły się wspólnoty i spółdzielnie mieszkaniowe. Komisja 
konkursowa dokonując oceny poszczególnych posesji wzięła pod uwagę m. in.: utrzymanie czystości, ładu 
i  porządku  na  terenie  posesji,  nasadzenia  i  utrzymanie  zieleni,  w  tym  różnorodność  i  kompozycje 
kwiatów,  krzewów i  drzew oraz  ich  unikatowość  gatunkowa,  estetykę  i  stan  techniczny  zabudowań, 
zagospodarowanie posesji elementami małej architektury, oryginalność, pomysłowość i funkcjonalność 
zagospodarowania posesji. Wszystkie posesje były wyjątkowo piękne, a ich atrakcyjność w ocenie Komisji 
była bardzo wyrównana.

I miejsce  ex aequo -  Pani Małgorzata Tylińska (Pasłęk ul. Zacisze) i  Pan Waldemar Soroka (Pasłęk, ul. 
Dworcowa) uzyskując po 150 punktów,
II miejsce  ex aequo – Pani Wiesława Osiak (Kwitajny) i Pan Ryszard Bogacki (Robity) uzyskując po 135 
puntów,
III miejsce ex aequo – Pan Krzysztof Karczewski (Aniołowo) i Państwo Bożena i Andrzej Belka (Rzeczna) 
uzyskując po 120 punktów.
Przyznano również jedno wyróżnienie – Pan Lucjan Gromala (Aniołowo) z wynikiem 105 punktów.

Pani Burmistrz Pasłęka wręczyła wyróżnionym osobom dyplomy i nagrody. 



Pani Burmistrz Pasłęka wręczyła wyróżnionym osobom dyplomy i nagrody. 
Do  konkursu „Aktywna, piękna i czysta wieś” zgłosiły się trzy sołectwa: Kwitajny, Drulity i Rzeczna. W 
konkursie oceniane były m. in. ogólny ład i porządek we wsi, działania na rzecz ochrony środowiska,  
miejsca do rekreacji i wypoczynku, dbałość o stan istniejących budynków użyteczności publicznej, a także 
osiągnięcia sołectwa w dziedzinie organizacji imprez sportowych i kulturalnych. 
I miejsce – Sołectwo Kwitajny (245 pkt), 
II miejsce - Sołectwo Drulity (210 pkt), 
III miejsce - Sołectwo Rzeczna (193 pkt). 

Pani Burmistrz Pasłęka wręczyła wyróżnionym sołtysom sołectw dyplomy i nagrody. 

Ad pkt 8. 

Sprawozdanie z prac Burmistrza Pasłęka w ostatnim okresie międzysesyjnym.

Sprawozdanie  z  prac  Burmistrza  Pasłęka  w  okresie  od   27  czerwca  2024  r.  do  29  sierpnia  2024  r. 
przedstawiła  Burmistrz  Pasłęka  Pani  Elżbieta  Wasiuk  (załącznik  nr  5  do  niniejszego  protokołu).

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, odnośnie punktu 32 sprawozdania dotyczącego utworzenia klubu 
dziecięcego, czy określone jest miejsce, gdzie miałby taki klub powstać. 

Burmistrz Pasłęka odpowiedziała, że jest plan aby ten klub utworzyć w Przedszkolu Samorządowym Nr 1 
w Pasłęku. Następnie Pani Burmistrz powiedziała, że patrząc przyszłościowo na liczbę dzieci oraz liczbę 
szkół i przedszkoli, trudno będzie utrzymać taki stan. To jest czas, kiedy można się dobrze przygotować i 
wdrażać  pewne  zmiany.  Rozszerzenie  działalności  o  miejsca  żłobkowe  to  też  zwiększenie  opieki 
sprawowanej nad młodszymi. Będą prowadzone rozmowy z Przedszkolem Samorządowym Nr 1. Poza 
tym klub dziecięcy wymaga osobnej kadry, osobnego kierownictwa i nie będzie podlegał kierownictwu 
Przedszkola nr 1 w Pasłęku. Pani Burmistrz powiedziała, że tego typu decyzje trzeba podejmować szybko.

Radni nie wnieśli uwag do ww. sprawozdania.

Ad pkt 9. 

Zapytania i wnioski sołtysów.

Głos zabrał sołtys sołectwa Nowy Cieszyn Pan Józef But, który zapytał, czy na terenie sołectw w okresie 
jesiennym powstanie brygada do wycinania krzaków na poboczach dróg.

Głos zabrał sołtys sołectwa Zielonka Pasłęcka Pan Adrian Bracki, który zapytał, czy gmina myślała nad 
zmianą technologii dróg gruntowych czy dalej będą to naprawy coroczne, doraźne. Sołtys zasugerował, 
że trzeba pomyśleć nad zakupem lepszego kruszywa lub ogólnie nad zmianą technologii. Drugi temat jaki 
sołtys poruszył to prośba o spotkanie wykonawcy trzeciego etapu kanalizacji w Zielonce Pasłęckiej z 
mieszkańcami sołectwa aby zapoznać mieszkańców z tym co, jak i gdzie będzie wykonywane. Następnie 
sołtys zaprosił za dożynki gminne, które odbędą się 15 września 2024 r. w Zielonce Pasłęckiej. 

Ad pkt 10. 

Ocena przygotowania gminnych placówek oświatowo-wychowawczych do nowego roku szkolnego 
2024-2025.
Radni nie wnieśli uwag do ww. oceny.



Ocena przygotowania gminnych placówek oświatowo-wychowawczych do nowego roku szkolnego 
2024/2025 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 11. 

Ocena realizacji przedsięwzięć rekreacyjnych, sportowych i kulturalnych w sezonie wakacyjnym 2024 r.

Głos zabrał radny Bartłomiej Zalewski, który zapytał Pana Jerzego Przedpełskiego, czy wiadomo coś na 
temat instalacji nowego urządzenia na placu zabaw przy ulicy Kusocińskiego i czy można by było dokonać 
przeglądu istniejących urządzeń.

Pan Jerzy Przedpełski dyrektor MOSiR w Pasłęku odpowiedział, że czeka na urządzenie i jak tylko będzie 
to od razu zamontują. Natomiast odnośnie przeglądu urządzeń odpowiedział, że przegląd był 
dokonywany w dniu wczorajszym.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku zapytał Pana Przedpełskiego, czy przewiduje uzupełnienie 
urządzeń na placu rekreacyjno-edukacyjnym w Pasłęku. Przewodniczący zwrócił uwagę, że bardzo mocno 
poprawiła się sytuacje jeżeli chodzi o utrzymanie czystości, za co podziękował, natomiast niektóre 
urządzenia są do uzupełnienia.

Pan Jerzy Przedpełski odpowiedział, że porządek jest robiony codziennie. Następnie poinformował, że nie 
ma środków na kupno urządzeń z certyfikatem a nie można pozwolić na zakup urządzeń bez certyfikatów. 
Nie ma tu miejsca na improwizację.

Radni nie wnieśli uwag do ww. oceny.

Ocena realizacji przedsięwzięć rekreacyjnych, sportowych i kulturalnych w sezonie wakacyjnym 2024 r. 
stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 12. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 2024-
2030.

Projekt uchwały wyjaśniła Pani Bożena Adamczyk Skarbnik Gminy Pasłęk. 

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 2024-2030.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Kamil 
Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, 
Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (2)
Damian Olbryś, Jan Tyliński



Uchwała Nr IX/59/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 29 sierpnia 2024 roku w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 2024-2030 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu.

Ad pkt 13. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwalonego na rok 2024 budżetu Gminy Pasłęk.

Projekt uchwały wyjaśniła Pani Bożena Adamczyk Skarbnik Gminy Pasłęk. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał Pana Jarosława Lango dyrektora ZGKiM w Pasłęku, czy zadania z 
których  rezygnuje można  odłożyć  w  czasie  lub  nie  są  niezbędne  i  bardziej  jest  potrzebny  remont 
mieszkań  komunalnych.  Czy  one  będą  odwleczone  w  czasie,  czy  były  zapisane  a  nie  muszą  być 
realizowane.

Pan Jarosław Lango dyrektor ZGKiM w Pasłęku odpowiedział, że jeśli chodzi o elewacje na budynkach 
przy  ul.  Westerplatte  10a  oraz  pl.  Grunwaldzkim  8  trwają  przygotowania  do  kompleksowej 
termomodernizacji tych budynków.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał Pana Przedpełskiego na jakie zadania przeznaczone jest 45.000 zł.

Pan Przedpełski odpowiedział, że m.in. na plac zabaw, plac Tysiąclecia.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwalonego na rok 2024 budżetu Gminy Pasłęk.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Kamil 
Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, 
Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (2)
Damian Olbryś, Jan Tyliński

Uchwała Nr IX/60/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 29 sierpnia 2024 roku w sprawie zmiany 
uchwalonego na rok 2024 budżetu Gminy Pasłęk stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 14. 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przez gminę Pasłęk.

Projekt uchwały wyjaśniła Pani Bożena Adamczyk Skarbnik Gminy Pasłęk. 

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.



Głosowano w sprawie:
zaciągnięcia kredytu długoterminowego przez gminę Pasłęk.. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (12)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Kamil 
Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Urszula Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, 
Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Wojciech Przybyłowski
NIEOBECNI (2)
Damian Olbryś, Jan Tyliński

Uchwała Nr IX/61/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 29 sierpnia 2024 roku w sprawie zaciągnięcia 
kredytu długoterminowego przez gminę Pasłęk stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 15. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/9/07 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 30 marca 2007 
r. w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego, od nieruchomości w drodze inkasa.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały nr II/9/07 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 30 marca 2007 r. w sprawie poboru podatku 
rolnego, leśnego, od nieruchomości w drodze inkasa.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Kamil 
Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, 
Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (2)
Damian Olbryś, Jan Tyliński

Uchwała Nr IX/62/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 29 sierpnia 2024 roku w sprawie zmiany uchwały 
nr II/9/07 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 30 marca 2007 r. w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego, 
od nieruchomości w drodze inkasa stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.



Ad pkt 16. 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Elbląskiemu na realizację 
zadania publicznego (remont chodnika we wsi Zielonka Pasłęcka).

Projekt uchwały wyjaśnił Pan Henryk Żukowski Kierownik Referatu BGK. 

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Elbląskiemu na realizację zadania publicznego (remont 
chodnika we wsi Zielonka Pasłęcka).

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Kamil 
Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, 
Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (2)
Damian Olbryś, Jan Tyliński

Uchwała Nr IX/63/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 29 sierpnia 2024 roku w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Elbląskiemu na realizację zadania publicznego stanowi załącznik nr 12 do 
niniejszego protokołu.

Ad pkt 17. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Pasłęku.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Pasłęku.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Kamil 
Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, 
Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (2)
Damian Olbryś, Jan Tyliński



Uchwała Nr IX/64/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 29 sierpnia 2024 roku w sprawie zmiany statutu 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Pasłęku stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 18. 

Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu Skateparku w Pasłęku będącego obiektem użyteczności 
publicznej Miasta i Gminy Pasłęk.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Regulaminu Skateparku w Pasłęku będącego obiektem użyteczności publicznej Miasta i Gminy Pasłęk.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Kamil 
Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, 
Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (2)
Damian Olbryś, Jan Tyliński

Uchwała Nr IX/65/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 29 sierpnia 2024 roku w sprawie Regulaminu 
Skateparku w Pasłęku będącego obiektem użyteczności publicznej Miasta i Gminy Pasłęk stanowi 
załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 19. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Pasłęku nr VIII/64/17 z dnia 1 września 
2017 r. w sprawie oddania w użytkowanie nieruchomości na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej 
Rzeczypospolitej Polskiej w Mariance.

Projekt uchwały wyjaśnił Pan Patryk Kwieciński Kierownik Referatu SO. 

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Rady Miejskiej w Pasłęku nr VIII/64/17 z dnia 1 września 2017 r. w sprawie oddania w 
użytkowanie nieruchomości na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej Rzeczypospolitej Polskiej w Mariance.. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:
ZA (12)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Kamil 
Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Wojciech Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, 
Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
PRZECIW (1)
Bogdan Pobiarżyn
NIEOBECNI (2)
Damian Olbryś, Jan Tyliński

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku zgłosił, że zbyt szybko „kliknął” i przez pomyłkę źle zagłosował, 
za co przeprosił. Przewodniczący Rady jest „za” projektem ww. uchwały. 

Następnie Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w 
Pasłęku nr VIII/64/17 z dnia 1 września 2017 r. w sprawie oddania w użytkowanie nieruchomości na rzecz 
Ochotniczej  Straży  Pożarnej  Rzeczypospolitej  Polskiej  w  Mariance  została  przyjęta  jednogłośnie  13 
głosami „za”.

Uchwała Nr IX/66/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 29 sierpnia 2024 roku w sprawie zmiany uchwały 
Rady Miejskiej w Pasłęku nr VIII/64/17 z dnia 1 września 2017 r. w sprawie oddania w użytkowanie 
nieruchomości na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej Rzeczypospolitej Polskiej w Mariance stanowi 
załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 20. 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Pasłęku 
skargi mieszkanki Pasłęka z dnia 9 sierpnia 2024 r. na działalność Dyrektora Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Pasłęku.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
przekazania Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Pasłęku skargi mieszkanki Pasłęka z dnia 9 
sierpnia 2024 r. na działalność Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Pasłęku.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Kamil 
Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, 
Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (2)
Damian Olbryś, Jan Tyliński

Uchwała Nr IX/67/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 29 sierpnia 2024 roku w sprawie przekazania 
Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Pasłęku skargi mieszkanki Pasłęka z dnia 9 sierpnia 
2024 r. na działalność Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Pasłęku stanowi 



załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 21. 

Odpowiedzi na zapytania i wnioski sołtysów.

Odpowiedzi na zapytanie Pana Józefa Buta sołtysa sołectwa Nowy Cieszyn udzieliła Burmistrz Pasłęka. 
Pani  Burmistrz  na zapytanie,  czy  powstanie  firma,  która będzie  usuwać krzaki  przy  poboczach dróg, 
odpowiedziała,  że firmy pracują i  zakrzaczenia są na bieżąco usuwane. Jeśli  Sołtys widzi  potrzebę to 
można skontaktować się bezpośrednio z pracownikami referatu BGK.

Odpowiedzi na zapytanie sołtysa sołectwa Zielonka Pasłęcka Pana Adriana Brackiego w sprawie zmiany 
typu  stosowanych  metod  naprawy  dróg  gminnych  odpowiedzi  udzielił  Pan  Henryk  Żukowski.  Pan 
Kierownik  poinformował,  że  technologia  naprawy  dróg  gminnych  na  przestrzeni  ostatniego  czasu 
zmieniła się. Bardzo duży nacisk kładziony jest na jakość kruszywa. Jeżeli nie odpowiada ono normom to 
jest  wycofywane z  placu naprawy.  Pan Żukowski  poinformował,  że marzeniem jest  zyskanie drogi  w 
technologii asfaltowej, ale na razie jest to marzenie niekoniecznie osiągalne. Na razie sprawdzane jest to, 
gdzie można pozyskać dodatkowe środki  i  wtedy są one wykorzystywane. W sprawie kanalizacji  Pan 
Żukowski odpowiedział, że bardzo przeprasza, że dyrektor PUW-K nie zrobił tego spotkania. W przyszłym 
tygodniu  Pan  dyrektor  będzie  z  Sołtysem  w  kontakcie  i  takie  spotkanie  zorganizuje.

Ad pkt 22. 

Sprawy różne.

Głos  zabrał  Pan Stanisław Aftewicz,  który  powiedział,  że  24  lata  pracuje  dla  pasłęckiego samorządu 
natomiast  od roku jest  na wsparciu rehabilitacyjnym. Według Pana Aftewicza,  Dyrektor ZGKiM pełni  
swoje obowiązki z różnym skutkiem i pewne sprawy wyszły na jaw. W dniu kiedy trwała przeprowadzka 
do lokalu socjalnego komornik rozmawiał ze swoimi pracownikami i powiedział, że tylko w tym mieście 
spotkał  się  z  takim  traktowaniem  wieloletniego  pracownika.  Pan  Aftewicz  usłyszał  od  pracownika, 
którego wysłał dyrektor ZGKiM w Pasłęku, że gdyby był nieprzyjemny, złośliwy to należałoby Go wywieść  
na Robity. W trakcie przeprowadzki zginęła drukarka ze skanerem. Pan Aftewicz powiedział, że swoje 
stanowisko zajmie sąd i z odszkodowania, które dostanie prawdopodobnie starczy na ocieplenie ścian 
zewnętrznych budynku przy ul. Osińskiego. Pan Aftewicz dostał umowę na rok i nie wie co będzie po tym  
czasie. Następnie powiedział, że gdyby któryś z radnych chciał zadać mu pytanie to chętnie odpowie.

Głos  zabrał  radny  Grzegorz  Wojciechowski,  który  zapytał,  czy  istnieje  techniczna  możliwość  budowy 
chodnika  w  miejscowości  Nowa  Wieś.  Jest  to  droga  powiatowa  więc  trzeba  by  było  to  zrobić  w 
porozumieniu z powiatem. Radnemu chodzi o część chociażby przy przystanku, gdzie jest sporo dzieci.  
Radny zaznaczył, że nie oczekuje odpowiedzi od razu.

Głos  zabrał  radny Wojciech Przybyłowski,  który  zgłosił  wniosek formalny w sprawie  zlecenia  Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Pasłęku przeprowadzenie kontroli doraźnej realizacji zadania inwestycyjnego 
„Budowy  świetlicy  wiejskiej  z  remizą  strażacką  w  Aniołowie”  w  zakresie  zgodności  z  prawem 
przeprowadzonej procedury przetargowej dotyczącej wykonania prac budowlanych oraz dokumentacji 
projektowej.

Głosowano wniosek w sprawie:
przeprowadzenia kontroli przez Komisję Rewizyjną. 



Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (9)
Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, 
Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Bartłomiej Zalewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Dorota Dragan, Grzegorz Wojciechowski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (3)
Agnieszka Furtak, Damian Olbryś, Jan Tyliński

Przewodniczący  Rady Miejskiej  w Pasłęku poinformował,  że  w związku z  powyższym wniosek  został 
przyjęty  i  będzie  procedowany  na  najbliższej  sesji  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku. 

Głos  zabrała  radna  Urszula  Szuniewicz,  która  poprosiła  Pana  Patryka  Kwiecińskiego  żeby  ponowić 
przegląd hydrantów w miejscowości Stegny. Ostatni pożar pokazał, że hydranty są ciężko dostępne, nie są 
oznaczone  żadną  tabliczką.  Nie  zawsze  są  dostępne  telefony  żeby  wejść  w  aplikację  i  sprawdzić. 
Wiadomo, że one tam są, ale nie ma dokładnej informacji, czy to jest 2 m w jedną lub w drugą stronę. 
Przy pożarze działania są bardzo szybkie, dochodzi adrenalina, tym bardziej jak się jedzie do swoich.  
Radna poprosiła o kontrolę i przegląd hydrantów żeby były odpowiednio oznaczone i w miarę możliwości  
odkopane.

Głos  zabrał  Pan  Patryk  Kwieciński,  który  poinformował,  że  temat  nie  jest  mu  obcy.  W  związku  z 
Rozporządzeniem Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji przeglądy są dokonywane minimum raz 
w roku. Corocznie zawierana jest umowa z PUW-K w Pasłęku i w tym roku również.  17 kwietnia 2024 
roku zawarta została umowa pomiędzy gminą Pasłęk a PUW-K, która zakłada dwa przeglądy. Pierwszy z 
przeglądów  jest  wykonywany  na  wiosnę  a  drugi  na  jesień  i  został  sporządzony  protokół  z  tych 
przeglądów.  Hydranty  zostały  prawidłowo  oznakowane  i  sprawdzone  pod  względem  technicznym. 
Ponadto pracownicy urzędu starają się dokonywać też takich przeglądów w oparciu o własne zasoby. 7 
czerwca 2024 r. dokonywane były przeglądy wybiórczo. Na terenie miasta jak i gminy jest 686 hydrantów. 
Kontrola każdego z osobna jest niemalże przez urząd niemożliwa do wykonania, ale po zdarzeniu, które 
miało miejsce w Stegnach urząd doszedł  do wniosku,  że  należy  wzmocnić  kontrolę  tych czynności  i  
założeniem  jest,  że  takie  kontrole  będą  wzmożone.  Wykonywana  będzie  dokumentację  zdjęciowa  i  
wszelkiego  rodzaju  nieprawidłowości  będą  wyeliminowane.  To  się  tyczy  hydrantów  podziemnych, 
natomiast hydranty naziemne są w lepszej kondycji. Pan Kwieciński poinformował, że w dniu 28.08.2024 
r. dokonał kontroli i są sporządzone z tego tytułu protokoły dostępne do wglądu. Każdy z z prezesów OSP  
otrzymał wykaz hydrantów oraz pisma od Burmistrza Pasłęka o wzmożenie szkoleń w zakresie obsługi 
hydrantów,  sprawdzenia  w  miejscowościach,  w  których  funkcjonuje  Ochotnicza  Straż  Pożarna  tych 
hydrantów.  Ponowione  zostaną  również  szkolenia  w  zakresie  obsługi  hydrantów.  Pan  Kwieciński 
poinformował,  że  urząd  robi  wszystko  żeby  ta  sytuacja  uległa  poprawie.  W  przyszłym  tygodniu 
zaplanowane jest spotkanie z dyrektorem PUW-K i będą prowadzone rozmowy o rozwiązaniach, które 
polepszą ten stan rzeczy.

Głos  zabrała  radna  Elżbieta  Hulanicka,  która  przypomniała,  że  dwie  sesje  temu  zwracała  Panu 
Kwiecińskiemu uwagę na problem z hydrantami. Przyszła chwila, że trzeba tą sytuację poprawić. Radna 
zapytała, w jaki sposób urząd planuje podzielić obręb Gminy Pasłęk żeby we wszystkich miejscowościach, 



nie tylko tam gdzie są jednostki OSP, hydranty zostały sprawdzone i oznakowane.

Pan Patryk Kwieciński odpowiedział, że po to jest organizowane spotkanie robocze z dyrektorem PUW-K 
żeby wypracować jednolity system kontroli i doprowadzić istniejący stan rzeczy do porządku. Wymiana 
hydrantów podziemnych jest bardzo kosztowna. Wymiana jednego hydrantu to jest koszt ok. 6000 zł. 
Gmina będzie się starała każdego roku wyprowadzać instalacje podziemne, które są archaiczne. Od 2009 
roku są wykonywane instalacje naziemne i te hydranty też się pojawiają. Zostaną wypracowane takie 
rozwiązania żeby zaradzić tej sytuacji i żeby nie wracać więcej do tego tematu.

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że chodzi o to żeby oznaczyć te hydranty, bo one w większości 
działają i nie są potrzebne duże nakłady finansowe. 

Głos  zabrała  radna  Lidia  Zawarczyńska,  która  zapytała  o  znajomość  problemu  mieszkańców  Placu 
Grunwaldzkiego 7. Chodzi o zależność budynku przy Pl. Grunwaldzkim 7 z problemami kanalizacji na ulicy 
Drzymały. Mieszkańcy tego bloku zgłaszają ciągłe podtopienia piwnic i są one na tyle uciążliwe, że to nie 
jest tylko zwykłe zalewanie wodą. Czy w tej sprawie gmina ma jakiś pomysł na pomoc mieszkańcom tego  
budynku. 

Odpowiedzi udzielił Pan Henryk Żukowski, który poinformował, że jest to problem mu znany. Ostatnio 
podczas ulewy doszło do tego, że sieć się przepełniła i zalało zarówno blok numer 6 jak i blok numer 7.  
Była akcja Straży Pożarnej i  PUW-K w Pasłęku Pan Żukowski powiedział, że tego problemu nie da się  
pozbyć do momentu, do kiedy kompleksowo wraz ze Starostwem Powiatowym nie zostanie opracowana 
i przebudowana sieć burzowa i kanalizacyjna w ciągu ulicy Drzymały. Ten odcinek jest nieuporządkowany 
ze względu na zaszłości od czasu wojny i zasiedlenia nowymi lokatorami. Gmina musi prosić o współpracę 
Zarząd  Dróg  Powiatowych  i  Starostwo,  jako  właściciela  ulicy  Drzymały  i  wspólnie  przeprowadzić 
inwestycję polegającą na uporządkowaniu sieci kanalizacyjnej i burzowej. Dopiero wtedy będzie tam ład i 
porządek.  W  tej  chwili  PUW-K  w  Pasłęku  robi  co  może  aby  ciągle  utrzymać  przepływ  substancji 
spływającej  w  rurach,  zarówno  kanalizacyjnych  jak  i  w  rurach  burzowych.  Docelowo  musi  być  to 
przebudowane.  

Ad pkt 23. 

Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku podziękował wszystkim za obecność i aktywność. Następnie 
podziękował obsłudze sesji i zaprosił wszystkich na kolejną sesję Rady Miejskiej w Pasłęku.

Przewodniczący zamknął obrady sesji.

Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący
Rady Miejskiej w Pasłęku

mgr Bogdan Pobiarżyn

Sekretarz obrad:
Andrzej Juniewicz

Protokołowała:
Diana Stefanowska


